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提示
本资料中列出的所有产品，其参数和建议是我们在实验室的测试结果及经验总结，不得被视为对产品特性的保证。由于每一个用的实际应用情况并不在我们的认知、控制及责任范围内，我们对这些信息并不承担任何义务。我们
保证我们的产品符合并遵守我们销售条款中承诺的高品质、无瑕疵的要求。我们建议用户通过自行试验来论证其希望选用的产品是否完全符合预期。因用户未遵照指定的操作方法使用产品而造成损失的情况，用户将独自承担全
部责任。
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螺纹记号胶

干燥迅速，不导电，耐各种化学物质

螺纹记号胶是一款溶剂型、固化迅速的锁固、记号漆。它的粘 附性
能好，可附着于几乎所有材料。

该款产品作为可去除的记号胶，主要应用于防止外人未经允许松脱
螺栓、作为隔绝胶为导电部件进行绝缘处理，且能够防止 由接触引
起的腐蚀。

螺纹记号胶具有较好的防水、防汽油、柴油、矿物油和石蜡油 的性
能，同时可以耐稀释后的酸和碱。

螺纹记号胶是所有螺纹连接不可或缺的帮手，它确保螺栓及连接件
被人为松脱后可及时发现。在质量监督、生产监控及产品检验环
节，记号胶是视觉检测的必备用品。

螺纹记号胶有黄、绿、红三种颜色。

技术参数

颜色 红色 (RAL 3000), 黄色 (RAL 1021), 绿色 (RAL 6010)

光泽度 雾面

依据 Brookfield 在温度+25°C时的粘度 1.500 mPa·s

操作温度 +5至+120 °C

完全干燥所需时间 5 分钟

完全固化所需时间 60 分钟

断裂强度 2,7 Nm

保存期限 12 个月

耐温性 -60至+120 °C

储藏
螺纹记号胶在室温环境下，可原装密封保存至少12个月。避免热源
与阳光直射。

安全与健康
使用WEICON产品时，需注意产品的物理性、安全性、毒理性、生
态性的详细参数以及我们EG材料安全数据表
（www.weicon.com）的具体信息。

包装
30020030 螺纹记号胶 30 g 红色
30021030 螺纹记号胶 30 g 黄色
30022030 螺纹记号胶 30 g 绿色
30020060 螺纹记号胶 60 g 红色
30021060 螺纹记号胶 60 g 黄色
30022060 螺纹记号胶 60 g 绿色



Technical Datasheet
Create Date:17.08.2020 - Seite1/1

Note
The specifications and recommendations given in this technical data sheet must not be seen as guaranteed product characteristics. They are based on our laboratory tests and on practical experience. Since individual application
conditions are beyond our knowledge, control and responsibility, this information is provided without any obligation. We do guarantee the continuously high quality of our products. However, own adequate laboratory and practical
tests to find out if the product in question meets the requested properties are recommended. A claim cannot be derived from them. The user bears the only responsibility for non-appropriate or other than specified applications.
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Threadlocking Varnish

Protection and safety against manipulation

Threadlocking Varnish is a solvent-based, fast drying securing and
marking varnish with good adhesion to many materials.

The varnish serves as a removable lock, as protection
against tampering by unauthorised persons, as a cover for
electricallyconductive parts and as protection against corrosion
and influencing through contact.

The threadlocking varnish is durable against water, petrol, diesel,
mineral oil, paraffi n oil and diluted acids and lyes.

The threadlocking varnish is essential for locking screw
connections of all kinds, protecting against manipulation and
unauthorised loosening of screws and connections, documenting
quality assurance measures, production control and product
inspection through a varnish seal and also for the visual inspection
of connected, adjusted parts.

Threadlocking varnish is available in the colours yellow, green and
red.

Technical Data

Colour red (RAL 3000), yellow (RAL 1021), green (RAL 6010)

Degree of gloss matt

Viscosity  at 25°C (+77°F) according to Brookfield 1.500 mPa·s

Processing temperature +5 to +120 °C

Dust dry after 5 min.

Hardened after 60 min.

Breakaway strength 2,7 Nm

Storage stability 12 months

Temperature resistance -60 to +120 °C

*² corresponds approximately to the specified RAL colours
* Strength values determined on screw M10 with full-surface thread
wetting

Storage
Threadlocking Varnish has a shelf life of at least 12 months in
unopened original containers. Avoid sources of heat and direct
sunlight.

Safety and health
When using WEICON products, the physical, safety technical,
toxicological and ecological data and regulations in our EC safety
data sheets (www.weicon.com) must be observed.

Available sizes:
30021100 Threadlocking Varnish 1 L
30022100 Threadlocking Varnish 1 L
30020030 Threadlocking Varnish 30 g red
30021030 Threadlocking Varnish 30 g yellow
30022030 Threadlocking Varnish 30 g green
30020060 Threadlocking Varnish 60 g red
30021060 Threadlocking Varnish 60 g yellow
30022060 Threadlocking Varnish 60 g green


